
 

Kazimierz Dolny, 26 kwietnia  2022 roku 

Janusz Kowalski 

Radny Rady Miejskiej 

w Kazimierzu Dolnym 

Pan 

Artur Pomianowski 

Burmistrz Miasta Kazimierz Dolny 

za pośrednictwem 

Pana 

Mirosława Opoki 

Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Kazimierzu Dolnym  

 

Interpelacja Radnego 

w sprawie dewastacji wąwozu w rejonie ulicy Plebanka w Kazimierzu Dolnym  

Powołując się na art. 23 ust. 1 oraz art. 24 ust. 3, 4, 5 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 713, ze zm.),  

wnoszę o: 

przedstawienie przez Burmistrza Kazimierza Dolnego informacji zawartej w odpowiedziach 

na następujące pytania. 

1-  Czy znana jest Panu sprawa dewastacji wąwozu przy ulicy Plebanka w Kazimierzu 

Dolnym?  

2- Czy wydawał Pan jakiekolwiek zgody dot. inwestycji „drogowej” , obiektu 

budowlanego   ( wycinka drzew, prace  ziemne)  w ww. terenie ?  

3-  Czy Urząd Miasta interweniował  w sprawie  dewastacji wąwozu, jeśli tak to proszę o 

informacje co zostało zrobione.  

4-  Kto jest „inwestorem” przedmiotowego zagadnienia  i czy instytucje państwowe, 

samorządowe  wydawały zgodę  na tą inwestycję ? 

 

 

                                                                                     

Uzasadnienie 

 

Od kilku tygodni mieszkańcy Kazimierza Dolnego  interweniują w kazimierskim 

magistracie w sprawie dewastacji wąwozu w rejonie ulicy Plebanka. Zdaniem rozmówców 

urzędnicy kazimierskiego magistratu nie byli zorientowani w sprawie  , bądź nie chcieli 



 

zajmować ww. tematem. Wiele wskazuje na to ,że inwestorem  kolejnej rezydencji  jest ktoś 

wpływowy. Tym samym co do zasady posiada silną „ochronę” instytucji samorządowych, czy 

państwowych. Pragnę przypomnieć ,że   ochrona wywozów, głąbocznic ( wartości 

przyrodniczo- historycznej Kazimierza Dolnego )  wpisana jest do lokalnej konstytucji – tj. 

miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego.  

Dla zobrazowania zagadnienia dołączam zdjęcia nadesłane przez mieszkańców 

Kazimierza Dolnego.   

Biorąc pod uwagę powyższe zasadnym jest podjęcie interwencji w tej sprawie . 

 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 

 

 


